
  
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání:23.2.2015 

Místo konání: SOSÍK, společenská místnost  

Předsedající: Jan Štrobl  

Zapisovatel: Nicola Kyjevská  

 
 

Přítomní členové Představenstva: Jan Štrobl, Nicola Kyjevská, Tomáš Pokorný, 

Matouš Hrbek, Martin Jíška, Lukáš Kuchárik, Michal Kubánek 

 

Přítomní hosté: Aneta Velická, Marek Piorecký, Barbora Zavoloková 

 
 

Program schůze: 

1.Schválení zápisu z předchozí schůze  

2. Nová podoba internetové sítě na kolejích (vede:Štrobl, typ: informativní) 

3. Situace na GDM ( vede: Štrobl + zástupci GDM, typ: diskuze) 

4. Zrušení interního předpisu o inventarizaci (vede: Štrobl, typ: hlasování) 

5. Odpuštění členských příspěvků (vede: Štrobl, typ: diskuze)  

6. Studentská unie a chystaná konference (vede: Kyjevská, typ: informativní) 

7. Fakultní ples (vede: Jíška, typ: informativní) 

8. Majáles (vede: Velická, typ: informativní) 

9. Studentská anketa (vede: Piorecký, typ: informativní) 

10. Různé 

 

 



  
 

 

Zápis ze schůze: 

1. Schválení zápisu z předchozí schůze, bez připomínek. Odhlasováno 7:0:0 

2. Z časových důvodů přítomných hostů se přešlo k bodu číslo 8. Majáles, který 

vedla Aneta Velická. Informovala nás o situaci, ve které se Majáles nachází. Jako 

hlavní tahák bude Marpo, doprovodné kapely jsou ještě v řešení. Nastaly 

problémy s financováním Majálesu, jsou menší příjmy než minulý rok, město 

Kladno nekomunikuje, jak by mělo. Místo konání bude nejspíš sportovní areál 

Sletiště. Padla prosba na poskytnutí členů FK Bion k prodeji piva a klobás ve 2 

stánkách. Aneta Velická odešla po ukončení diskuze.  

3. Z časových důvodů hostů se přešlo k bodu číslo 7. Fakultní ples, který vede Martin 

Jíška. Požádal FK Bion o příspěvek na fakultní ples ve výši 5.000 Kč a podal 

informace o situaci plesu.  Odhlasováno 7:0:0 

4. Další byl bod číslo 9. Studentská anketa, která byla předána Marku Pioreckému. 

V diskuzi se řešily možnosti větší propagace studentské ankety a motivovanosti 

studentů anketu vyplnit. Jeden z návrhů do budoucna byla výhra oboru 

s nejvyšším procentem vyplnění. A to formou například snídaně nebo nějaké 

schůzky s děkanem naší fakulty nebo propagační materiály Bionu.  

Po ukončení bodu 9. Marek opustil schůzi.  

 

5. Nová podoba internetové sítě na koleji GDM, vedl Jan Štrobl. Bod byl 

informativní, kdy předseda vysvětlil, jak funguje a předvedl operační systém 

KrIstin. Nový systém funguje na podobném systému připojování a registrování 

jako dosavadní systém, který běžel na serveru, který je již od léta nefunkční. 

Spravuje ho Tomáš Kukrál z tech@su a klubu Buben, kde již nový systém funguje 

delší dobu a nejsou s ním žádné problémy.  

   Po diskuzi s vedením koleje GDM se dohodlo, že se vyvěsí informační letáky, 

které budou obsahovat informace o zaplacení členských příspěvků a deadlinu na 

odpojení po uplynutí lhůty, kterou mají na zaplacení. Tato lhůta byla stanovena 

na týden.  

   Vedení GDM mělo připomínky k novému systému hlavně z důvodu neznalosti 

systému. Všechny otázky a připomínky byly zodpovězeny a vysvětleny Janem 

Štroblem s možností pozdější schůzky, kde se to ještě jednou prodiskutuje a 

vysvětlí, tak aby ze strany vedení GDM nedocházelo k disinformacím.  

Dále Matouš Hrbek navrhl revitalizaci nové sítě. Jan Štrobl navrhl, aby byly přesně 

sepsány návrhy, které budou prokonzultovány s Matějkou, který nám spravuje síť 



  
 

na obou kolejích a s klubechtech@su. O dalších krocích se bude jednat na dalších 

schůzích.  

6. Dalším bodem byla situace na koleji GDM. Hlavní náplní tohoto bodu byla snaha o 

informovanost zástupců GDM o fungování Bionu a řešení neaktivity členů 

představenstva a ubytovaných. Předseda Jan Štrobl navrhl, aby se zamysleli nad 

možností vytvoření volnočasových aktivit na GDM, ve kterých je BION rád 

podpoří. A tímto nedocházelo k vyčítání aktivit a akcí koleji Sosík.  

7. Dalším bodem programu bylo zrušení interního předpisu o Inventarizaci, který 

opět vedl Jan Štrobl. Z důvodu složitého dodržování tohoto předpisu byl 

jednohlasně zrušen. (7:0:0) 

8.  Dalším bodem bylo odpuštění členských příspěvků, který vedl Štrobl. Členové 

představenstva měli čas si rozmyslet, komu a za jaké zásluhy by odpustili nebo 

částečně odpustili členské příspěvky.  

   První částí diskuze byli členové koleje GDM, kteří v zimním semestru prokázali 

čestnost a zaplatili členské příspěvky, i když nebyla síť plně funkční. Návrh byl, že 

v letním semestru zaplatí pouze sportovní členství.  

 Pro členy: Bláhová Barbora, Mach Jan, Selčan Miroslav, Štrba Stanislav, 

Valašková Pavla, Vasilečková Lucie a Vernerová Markéta bylo 

odhlasováno sportovní členství ve výši 300 Kč (7:0:0) 

 Dále bylo odhlasováno sportovní členství pro sportovní výbor: Barbora 

Zavoloková, Tadeáš Šíma, David Štěrba (6:0:1) 

 Odpuštění plného členství pro: Jan Štrobl, Nicola Kyjevská, Tomáš 

Pokorný, Martin Jíška, Matouš Hrbek, Jan Kadavý, Radka Procházková, 

Lukáš Kuchárik, Marek Piorecký (7:0:0) 

Dále se řešilo udělení speciálního členství Pro Radku Procházkovou za její 

zásluhy pro klub BION. Radce Procházkové bude uděleno čestné členství. 

 

9. Posledním bodem byla Studentská unie a připravovaná Konference. Informativní 

bod vedla Nicola Kyjevská. Proběhla prezentace o SU a celkovém fungování této 

organizaci z důvodu přítomnosti nových členů představenstva. Po prezentaci byli 

členové, hlavně GDM, o celkovém fungování BIONu, kdy bylo zdůrazňováno, že 

jsme jeden tým. Z důvodu separování Sosíku a GDM.  

Byly předány informace ze studentského parlamentu a informace o připravované 

konferenci SU a požádání pomoci představenstva při realizaci této akce. Termín 

byl zatím neznámý.  

 



  
 

10. V bodu různé bylo znovu vysvětlováno fungování Kristin a informování o odchodu 

člena Michala Kubánka, který ukončil pobyt na koleji Sosík. V nejbližší době budou 

vyhlášeny doplňující volby na zástupce DM SPŠS Sosík.  

 

 

 

 


